
 
 

 

يكها "اعمال" تنوي بدء مفاوضات  اتيجية مع شر كة  ،استر فورمانس"شر ي  بخصوص  "،تليتر
 
وعهما  حصتها ف مشر

ك "إيكو جلف"   المشتر

 

 

ي البدء  :  الدوحة، قطر ،  2024نوفمبر    24
 
ي المنطقة، عن نيتها ف

 
عة الأنشطة ف كات متنوِّ كة أعمال ش.م.ع.ق.، إحدى أبرز الشر تعلن شر

إلى    بمفاوضات المباحثات  هذه  وتهدف  جلف".  "إيكو  ك  المشبر وعهما  مشر بخصوص  فورمانس  تليبر كة  شر يكها  شر مع  اتيجية  اسبر

فورمانس البالغة  يك والبالغة  % 49استكشاف إمكانية الاستحواذ على حصة تليبر كة أعمال للشر  .%51أو بيع حصة شر

كة أعمال بتحسي   محفظة أعمالها وتحقيق قيمة مستدامة لمساهميها  ام شر ي إطار البر 
ي هذه الخطوة ف 

كة حرصها على   ، كما تأتر تؤكد الشر

اتيجية ومصالح أصحاب المصلحة. وسيتم الإعلان عن أي تطورات إضافية   .توفرها  فور تحقيق نتائج تتماشر مع أهدافها الاسبر

 

 - انتهى-

 

كة اعمال ش. م.   ق.: ع. نبذة عن شر

كة  تعتبر  ها   الأعمال  مجموعات  أكبر   إحدى  أعمال  شر    وأكبر
 
ي   تنوعا
ي   إدراجها   وتم  المنطقة،  ف 

ي   قطر   بورصة  ف 
ي   ،2007  ديسمبر   ف 

  نوفمبر   24  وف 
كة السوقية القيمة بلغت  2024 (.  دولار  مليار  1.49) قطري  ريال  مليار  5.42 للشر  أمريكي

 
كات  نشطة   أعمال  وحدة  32  وتضم  واسع  نطاق  على   أعمال  عمليات  تتنوع  وعات   تابعة  )شر كة(  ومشر ي   رائدة  مراكز   مع   مشبر

ي   السوق   ف 
  ف 

كة  وتوفر  والأدوية، الطبية  والمعدات  الخدمات،  وإدارة  والعقارات،  والتجزئة،  الصناعة،  قطاعات   الاستثمار   فرصة   للمستثمرين  اعمال   شر
ي  والتوازن الجودة  عالية 

 وتطوره.   القطري للاقتصاد  المتسارع النمو  ف 
كة حول  المعلومات من   للمزيد  :  الموقع زيارة   يرجر   ،اعمال شر ي

وت   www.aamal.com.qa  الإلكبر

 

 

  

English message will follow 

http://www.aamal.com.qa/


 
 

 

“Aamal” Starts Strategic Negotiations With its Partner, Teleperformance, Regarding its Shares 
in ECCO Gulf 

 

24 November, 2024, Doha, Qatar: Aamal Company Q.P.S.C., one of the region’s leading diversified 
companies, is commencing strategic negotiations with its partner, Teleperformance, regarding their 
joint venture, Ecco Gulf. These discussions aim to explore the potential acquisition of 
Teleperformance's 49% share or the sale of Aamal's 51% stake to Teleperformance. 

This initiative aligns with Aamal’s commitment to optimizing its business portfolio and delivering 
long-term value to its shareholders. The Company remains focused on achieving outcomes that best 
serve its strategic goals and stakeholders. 

Further updates will be shared as the discussions progress. 

 

 - Ends – 

 

 

 About Aamal Company Q.P.S.C.  

Aamal is one of the region’s most diversified companies and has been listed on the Qatar Stock Exchange 
since December 2007. As at 24 November 2024, the Company had a market capitalisation of QAR 5.42 bn 
(US$ 1.49 bn).  

Aamal’s operations are widely diversified and comprise 32 active business units (subsidiaries and joint 
ventures) with market leading positions in the key industrial, retail, property, managed services, and medical 
equipment and pharmaceutical sectors, thereby offering investors a high quality and balanced exposure to 
Qatar’s wider economic growth and development.  

For further information on Aamal Company, please refer to the corporate website: http://www.aamal.com.qa  

 


